
Food service Department welcomes you in Fakeeh Kitchen B2 to serve you differ-
ent types of menu (Continental, Arabic, International, Asian and live cooking 
options).In addition, a Coffee shop serves their various variety of hot & cold coffee, 
sandwiches, salad, bakery & pastry products you can enjoy to have a set in our 
open area.We welcome you from 7 AM to 10 PM every day. It is our pleasure to 
serve our patients and guests 7/24 in our room service with different food variety 
including Salads, Drinks, and Main courses. We can be contacted at ext.1013 or via 

Ala Carte Application 
We wish you speedy recovery.

والذي يقع في الطابق الثاني المبنى الثاني ليقدم لك قائمة طعام مختلفة
أيضًا  المقهى  )يقدم  مباشره  اسيوية  طهي  ,وخيارات  وعالمية  وعربيه,  كونتيننتال,   )
ومنتجات  والسلطات  والسندويشات  والباردة  الساخنة  القهوة  من  متنوعة  مجموعة 
المخابز التي يمكنك الاستمتاع بها في منطقتنا المفتوحة  كما أننا نرحب بك من الساعة 
٧ صباحًا حتى الساعة ١٠ مساءً كل يوم إنه لمن دواعي سرورنا أن نخدمد مرضانا وضيوفنا 
على مدار الساعة طوال أيام الأسبوع. في خدمة الغرف لدينا مع مجموعة متنوعة من 
الأطعمة  بما في ذلك سلطات والمشروبات والطبق الرئيسي. يمكن الاتصال بنا على 

الرقم الفرعي ١٠١٣ أو من خلال تطبيق Ala Carte عبر المسح الضوئي.
نتمنى لك الشفاء العاجل

 قسم خدمة الطعام يرحب بكم في مطبخ فقيه
Food Services(Fakeeh Kitchen) 
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